
1. Iterace 1.schůzka týmu

21.3. v 13:30 proběhla naše první schůzka. Sešli jsme se v kavárně na univerzitě. Nejdřív jsme řešili
jen obecné věci ohledně školy a moc se nezaměřovali na ASWI projekt. Když už nic jiného 
nezbývalo, pustili jsme se do toho.
Slova se ujal vedoucí našeho týmu Jirka a seznámil nás s issue, které pro začátek projektu zadal. 
Issue pak jednotlivě procházel a zadával je jednotlivým členům týmu. Úkoly jsou zatím obecné, 
jelikož jsme neobdrželi kompletní specifikaci požadavků od zákazníka, které nám zadavatel slíbil 
dodat. Prozatím se tedy úvodní část projektu bude zabývat analýzou Wordpressu a jeho možností a 
analýzou pluginů do Wordpressu na přehrávání videí. Další částí bude počáteční commit s 
Wordpressem na git spolu s databázovým scriptem. Poté už se jednalo spíše o drobné věci a 
administrační záležitosti. Issue jsou vedeny v nástroji Redmine, kde je vidět kdo na čem pracuje a 
jak. Od vedoucího týmu byl kladem důraz na to, abychom s nástrojem pracovali a vykazovali tam 
odvedenou práci. Jeho očekávání se pokusíme naplnit.
Ke konci schůzky jsme plánovali co budeme řešit na další iteraci. Bude se jednat zejména o analýzu
rizik v projektu a upřesnění požadavků zákazníka. Posledním bodem schůzky bylo stanovení 
dalšího termínu iterace. Shodli jsem se na tom, že se budeme scházet ve stejnou dobu jako probíhala
iterace první a to v úterý od 13:30.
První schůzka proběhla dobře, jelikož se jedná o počáteční fázi projektu a jsem nenastaly žádné 
problémy. Úkoly byly zadány a my už jsme měli hlad. Ukončili jsme schůzku a šli se najíst. 
Uvidíme jak bude probíhat další iterace, až se začnou věci hromadit.


